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Abstract (en)
A paging receiver with a computing unit is proposed by means of which the transmitted status messages are visually and possibly also acoustically
indicated. An input device (21) (keyboard) is provided by means of which at least one word, particularly a telephone number, can be allocated to
each status message. When a status message is received, the associated word, instead of the number of the status message, is given to a visual
display device (18). This also provides, in addition to better identification of the status message, the direct possibility of calling back by telephone.
<IMAGE>

Abstract (de)
Es wird ein Personenrufempfänger mit einer Rechnereinheit vorgeschlagen, durch die die übertragenen Statusmeldungen optisch und
gegebenenfalls auch akustisch angezeigt werden. Es ist eine Eingabevorrichtung (21) (Tastatur) vorgesehen, durch die jeder Statusmeldung
wenigstens ein Wort, insbesondere eine Telefonnummer, zugeordnet werden kann. Beim Empfang einer Statusmeldung wird anstelle der Nummer
der Statusmeldung das zugeordnete Wort auf eine optische Anzeigevorrichtung (18) gegeben. Dadurch ist neben der besseren Identifizierung der
Statusmeldung auch die unmittelbare Möglichkeit eines telefonischen Rückrufs gegeben.
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